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OR.0002.8.2023 
 

PROTOKÓŁ Nr LIV/23 
 z LIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie  

z dnia 16 sierpnia 2023r. 
od godz. 11:04 do godz. 11:58 

 
                                                Proponowany porządek obrad 
 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
3. Dyskusja i głosowanie nad następującymi projektami uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2023- 2040, 

2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2023r., 
 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie obrad.  

 
Ad 1. Otwarcie obrad Sesji. 
 
Obrady LIV nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Zalewie otworzył Krzysztof Gawryś  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Zalewie. Poinformował, że Sesja została zwołana na wniosek 
Burmistrza Zalewa. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że głównym powodem zwołania Sesji jest konieczność 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy w związku z przeprowadzonymi zapytaniami ofertowymi 
na zaplanowane zadania inwestycyjne.  
Ponadto poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  
 

3) w sprawie zawarcia porozumienia na rzecz partnerskiej współpracy  
z Fundacją Damy Radę z siedzibą w Gdańsku w celu realizacji Zadania 
„Centrum Integracji Społecznej w Zalewie”. 

 
Burmistrz wyjaśnił, że Fundacja Damy Radę zwróciła się z propozycją współpracy utworzenia 
Centrum Integracji Społecznej w Zalewie.  
 
Ad 2.  Sprawdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś stwierdził, że na sali znajduje się 11 Radnych, co stanowi 
kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności Radnych stanowi 
załącznik nr 1). Przewodniczący w związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie porządek obrad 
z zaproponowaną zmianą. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad. 3. Dyskusja i głosowanie nad następującym projektem uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektów uchwał. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odczytał projekt uchwały 
 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zalewo na lata      
2023- 2040 

 
oraz uzasadnienie do projektu uchwały, a następnie odczytał projekt uchwały 
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2) w sprawie zmian w budżecie gminy Zalewo na 2023r. 
 
Burmistrz poprosił o usunięcie powtarzającego się zwrotu „z dnia” w podstawie prawnej projektu 
uchwały. Następnie odczytał i omówił uzasadnienie proponowanych zmian w budżecie. 
 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały nr 1. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 2. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
 
Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poprosił o odczytanie projektu uchwały. 
 
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zalewie Jolanta Skrzypiec odczytała projekt 
uchwały 

3) w sprawie zawarcia porozumienia na rzecz partnerskiej współpracy  
z Fundacją Damy Radę z siedzibą w Gdańsku w celu realizacji Zadania 
„Centrum Integracji Społecznej w Zalewie”. 

 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, czy jest przygotowany projekt porozumienia i czy Gmina będzie 
ponosiła jakieś koszty w związku z realizacją zadania. Zapytał, jakie grupy społeczne uważa się za 
grupy w niekorzystnej sytuacji (wskazuje na nie § 1 projektu uchwały). 
 
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zalewie Jolanta Skrzypiec poinformowała, 
że porozumienie zakłada współpracę pomiędzy MOPS-em w Zalewie, a Fundacją. Wyjaśniła, że 
Centrum Integracji Społecznej (CIS) jest rozbudowaną formą Klubu Integracji Społecznej. 
Kompleksowo podchodzi do klienta zapewniając mu wsparcie trenera, psychologa, doradcy 
zawodowego. Klientami Centrum mogą być klienci MOPS, ale także osoby nieaktywne zawodowo. 
Głównym celem CIS-u jest pomoc w aktywizacji i zatrudnieniu bezrobotnych, nieaktywnych 
zawodowo. Współpraca między MOPS a CIS będzie polegała na aktywizacji zawodowej klientów 
Ośrodka Pomocy.  Dodała, że Gmina nie będzie ponosiła kosztów finansowych. Fundacja stara się 
o środki zewnętrzne na realizację projektu. 
 
Radny Mirosław Czyszek zapytał, kto będzie szukał beneficjentów projektu.  
 
Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zalewie Jolanta Skrzypiec odpowiedziała, że 
do potencjalnych beneficjentów CIS-u będą docierać pracownicy MOPS-u dzięki swojemu 
rozeznaniu w terenie, Urząd Pracy, jak również sami zainteresowanie będą mogli zgłaszać swoją 
chęć udziału w projekcie.  
 
W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś poddał pod głosowanie 
projekt uchwały z poprawkami. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu.  
  
Ad. 4. Sprawy różne. 
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński przypomniał, że w drodze przetargu próbowano sprzedać dwa 
wozy strażackie (duży wóz strażacki oraz karetkę pogotowia, która była w przeszłości 
wykorzystywana do czynności ratowniczych).  Niestety nie znalazł się żaden oferent chętny do 
zakupu wozów. W pewnym momencie zgłosił się ksiądz z parafii grekokatolickiej w Iławie z 
wnioskiem o nieodpłatne przekazanie wozu medycznego, który praktycznie od dwóch lat był 
nieczynny. Wóz po drobnym remoncie trafił na Ukrainę, gdzie służy lokalnej społeczności.  
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Burmistrz przypomniał, że na skutek błędu urzędniczego musiał unieważnić sprzedaż lokalu 
mieszkalnego w Dajnach. Przetarg trzeba było przeprowadzić na nowo, na szczęście zgłosił się 
ten samo oferent, którzy uczestniczył w unieważnionym przetargu i to on nabył nieruchomość.  
Burmistrz podziękował Radnym za frekwencję na sesji.  
 
Radna Halina Krajnik zapytała, czy droga Zalewo- Sadławki zostanie jeszcze w tym roku 
utwardzona (położona nawierzchnia), czy dopiero w roku przyszłym.  
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński odpowiedział, że nie ma pieniędzy na wykonanie nawierzchni.  
 
O godzinie 11:52 Sesję opuściła Radna Ewa Nykołyszak.  
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński wyjaśnił, że dwukrotnie rozmawiał ze Skarbnik o potrzebie 
wykonania nawierzchni drogi, ale nie ma na to funduszy. Poprosił o wyrozumiałość.  
 
Radny Mirosław Czyszek poprosił o interwencję w sprawie wycięcia zakrzewień i odrostów drzew 
przy drodze powiatowej między Zalewem a Miłomłynem na odcinkach od firmy „Bio-Feed” w 
Zalewie do miejscowości Śliwa oraz od Wielowsi w stronę Bynowa (do granicy Gminy). 
Zakrzewienia są tak duże, że zagrażają bezpieczeństwu w ruchu, mijające samochody ocierają się 
o nie.  
 
Radny Alfred Truszkowski poprosił, aby na kolejną sesję lub posiedzenie komisji przygotować 
informację na temat realizacji inwestycji dotyczących stanu zaawansowania prac dotyczących 
remontu pięciu dróg w ramach Rządowego Funduszu „Polski Ład”.  
 
Burmistrz Zalewa Marek Żyliński poinformował, że Starosta Powiatu Iławskiego ma wiedzę na 
temat drogi z Zalewa do Miłomłyna, niemniej Starostwo znajduje się w końcówce roku 
budżetowego i fundusze na wydatki są ograniczone. Dodał, że posiada bieżący kontakt zarówno z 
Zarządem Dróg Powiatowych jak i Starostą Powiatu.  
 
Radny Jan Gal zaproponował usunięcie toalet ustawionych na ulicy Sienkiewicza w Zalewie. 
Toalety są w złym stanie technicznym i szpecą otoczenie. 
 
Ad. 5. Zamknięcie obrad. 

 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Krzysztof Gawryś zamknął  
LIV nadzwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Zalewie.  
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
/-/ Krzysztof Gawryś 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                                                 
Katarzyna Świerszcz 


